

Psalm 23

1 The LORD is my shepherd; I shall not want.

*2 He maketh me to lie down in green pastures:
he leadeth me beside the still waters.*

*3 He restoreth my soul: he leadeth me in the paths
of righteousness for his name's sake.*

*4 Yea, though I walk through the valley of the
shadow of death, I will fear no evil: for thou art
with me; thy rod and thy staff they comfort me.*

*5 Thou preparest a table before me in the presence
of mine enemies: thou anointest my head with oil;
my cup runneth over.*

*6 Surely goodness and mercy shall follow me all
the days of my life: and I will dwell in the house
of the LORD for ever.*



**While processing to the cemetery, please be
sure to turn on your lights and hazards!**

IN LOVING MEMORY OF



Vladimir Georgiev

March 17, 1951 - May 9, 2025

Funeral Service

Wednesday, May 14, 2025

10:00 a.m. - 12:00 p.m.

Rea Funeral Chapel

3510 W. 16th St

Sedalia, MO 65301

Crown Hill Cemetary

12:30 p.m. - 1:30 p.m.



Vladimir Ivanovich Georgiev

Vladimir Ivanovich Georgiev, 74, of Smithton, MO, passed away on Friday, May 9, 2025. He was born on March 17, 1951 in Serpnevoe, Ukraine, the son of Ivan Georgiev and Alexandra (Panaitova) Georgieva, who preceded him in death.

On August 31, 1973 in Serpnevoe, Ukraine, he was united in marriage to Vera Georgiev, who resides at the home.

In addition to his wife, Vladimir is survived by a son Daniil Georgiyev and Oksana Georgiyeva of Green Ridge, MO; a daughter, Liliya Georgiyeva of Brentwood, CA; ten grandchildren, Katerina, Paul, John, Vladimir, Angelica, Daniel, Jr., Alexander, Victor, Karina, and Victoria; one great-grandson, Sawyer Schreiber. Also surviving are his six siblings, Nadezhda, Vera, Victor, Valentina, Tatiana, and Lidiya.

In addition to his parents, Vladimir was preceded in death by two brothers, Anatoliy and Peter, and a great-grandson, Sage Schreiber.

Vladimir had a deep love for building homes, planting trees, and growing watermelons. He took pride in working with his hands and found joy in watching things flourish under his care. His dedication, hard work, and love for the land were a reflection of the values he carried throughout his life.

Funeral services will be held from 10:00 a.m. until 12:00 p.m. on Wednesday, May 14, 2025, at Rea Funeral Chapel with Pastor Victor Georgiev officiating.

The burial will be at Crown Hill Cemetery, Sedalia, MO.

Pallbearers will be his family members.

Memorial contributions may be made to the family

<https://gofund.me/0cd1b145>

Владимир Иванович Георгиев.

Владимир Иванович Георгиев, 74 года, из Смиттона, штат Миссури, умер в пятницу, 9 мая 2025 года. Он родился 17 марта 1951 года в поселке Серпневое, Украина, в семье Ивана Георгиева и Александры (Панаитовой) Георгиевой, которые ушли из жизни ранее.

31 августа 1973 года в Серапновом, Украина, он вступил в брак с Верой Георгиевой, которая проживает в их доме.

Кроме жены, у Владимира остались: сын Данил Георгиев и жена Оксана Георгиева из Грин-Ридж, МО; дочь Лилия Георгиева из Брентвуда, Калифорния; десять внуков — Катерина, Павел, Иван, Владимир, Анжелика, Даниил-младший, Александр, Виктор, Карина и Виктория; один правнук — Сойер Шрайбер. Также у него остались шесть братьев и сестёр: Надежда, Вера, Виктор, Валентина, Татьяна и Лидия.

До него ушли из жизни его родители, два брата — Анатолий и Пётр, а также правнук Сейдж Шрайбер.

Похоронная служба состоится в среду, 14 мая 2025 года, с 10:00 до 12:00 дня в Rea Funeral Chapel, службу проведёт пастор Виктор Георгиев.

Погребение состоится на кладбище Crown Hill в городе Седалия, штат Миссури.

701 N Engineer Ave, Sedalia, MO 65301

Гроб понесут члены семьи.

Пожертвования в память о Владимире можно направлять семье через

<https://gofund.me/0cd1b145>